
Poštovani,

Nakon teksta i odgovora Dragana Milića, ali i teksta u kome se deo stranaka pozitivno osvrće na
ideju ujedinjenja, imao bih komentar:

“Dr Milića jako poštujem, i ostavljam otvorena vrata za dogovor, biće još prilika.

Razumem želju da se izmeri i da vidi procenat podrške, ali i za to ce biti vremena kada
pobedimo ovu vlast u Nišu. Racionalno gledano, to je sada veliki rizik.

Drago mi je da su svi relevantni politički predstavnici ali i aktivisti prihvatili ovu inicijativu, sada
ćemo ideju širiti, i tražiti pomoć i učešće i civilnog sektora, kako bi pokret bio što veći, jasniji i
stručniji.

Ponekad ljudi u ovako kriznim vremenima ne razumeju taj politički koncept, već su fokusirani na
svoj rezultat, a mi sada nemamo luksuz demokratije, da se delimo na različite političke opcije i
da se objašnjavaju nijanse.

Ili smo za promene ili nismo.

Prva velika pobeda se desila 1996, i to ce se desiti ponovo, ali je važna poruka i jedinstvo. Ako
je nekome imperativ i ime koje nosi listu, siguran sam da i o tome mozemo da pričamo.

Svakako, vidim da postoje neke nepotrebne predrasude o strankama, one su u demokratijama
važan politički činilac pa i u našem društvu, i da one svojim organizacijama mogu da promene
društvo i sistem.

Ne treba graditi popularnost na degradaciji stranaka i njihovih lidera, jer se već godinama bore i
trpe razne pritiske ove vlasti na svakom nivou i ličnom i poslovnom, ali o tome ne pričaju jer to
nije tema kojom bi se motivisali građani.

Ja cenim apsolutno svakog ko već dugo pruža otpor ovoj vlasti, i cenim kako članove Narodnog
pokreta Srbije, tako i ostalih stranaka u opoziciji.
Bez njih ali ni bez građana promena neće biti.

I za kraj, ja sam Nišlija, rođen sam ovde, kao i cela moja porodica nekoliko generacija unazad, i
nemam centralu koja će mi reći šta i kako da radim u Nišu, ali imam saradnike sa kojima ćemo
zajedno da promenimo ovu vlast, ne da je popravljamo.

Iskreno se borim za Niš i boriću se za ujednjenje svih koji su za temeljne promene i pobedu na
predstojećim lokalnim izborima.

Pobeda je moguća!”


